
 

 

Matsedel Grundskolan Vecka 9 
Måndag 
Kockens val 
Kockens gröna val 

Tisdag 
Chicken nuggets, ris, currydressing 
Green nuggets, ris, currydressing 

Onsdag 
Fisk med cornflakestäcke, kokt potatis, dressing 
Grönsaksbiff, kokt potatis, dressing 

Torsdag 
Tomatsoppa med pasta, bröd, mjukost 
Husets soppa, bröd, mjukost 

Fredag 
Kålpudding, kokt potatis, brunsås, lingon 
Kålpudding med sojafärs, kokt potatis, brunsås, lingon 

Vecka 10 
Måndag 03/03 
Chili con carne, bulgur 
Chili sin carne, bulgur 

Tisdag 04/03 
Spenatsoppa med ägghalva, bröd, färskost 
Husets soppa, bröd, färskost 

Onsdag 05/03 
Panerad fisk, potatismos, remouladsås 
Grönsaksbiff, potatismos, remouladsås 

Torsdag 06/03 
Ost och skinksås, pasta 
Ost och broccolisås, pasta 

Fredag 07/03 
Elevens val 
 

Vecka 11 
Måndag 10/03 
Stängningsdag 
 

Tisdag 11/03 
Kycklingköttbullar, kokt potatis, gräddsås, lingon 
Vegobullar, kokt potatis, gräddsås, lingon 

Onsdag 12/03 
Fisk med tacotäcke, matvete 
Blomgålsgratäng med tackotäcke, matvete 

Torsdag 13/03 
Potatis och purjolökssoppa, bröd, ost 
Husets soppa, bröd, ost 

Fredag 14/03 
Köttfärssås, spaghetti 
Sojafärssås, spaghetti 

Vecka 12 
Måndag 17/03 
Kycklingkorvgryta, kokt potatis 
Quorngryta, kokt potatis 

Tisdag 18/03 
Kocken val av fiskrätt 
Kockens gröna val 

Onsdag 19/03 
Grekisk färsbiff, klyftpotatis, tzatziki 
Grönsaksbiff, klyftpotatis, tzatziki 

Torsdag 20/03 
Husets soppa, bröd, mjukost 
Thaisoppa, bröd, mjukost 

Fredag 21/03 
Hawaiigratäng, ris 
Hawaiigratäng med quorn, ris 
 

Salladsbord & bröd, mjölk serveras varje dag till lunchen. Med reservation för ändringar i menyn. 


